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Call for Candidates: Post-doctoral Fellowships in 

Interreligious and Intercultural Dialogue 2012-2013

In the framework of an agreement signed in 2006 between the University of Geneva (UNIGE) and the Foundation for Interreligious and Intercultural Research and Dialogue (FIIRD), the Foundation will grant at least three post-doctoral fellowships for the academic year 2012-2013.

They are intended for a research programme set up at the UNIGE, particularly in the

Autonomous Department of Protestant Theology and the Humanities Department.

Funded by FIIRD, the fellowships (from 33,800 to 36,566 Swiss Francs maximum for each one) will be granted to young researchers having a doctorate, a background in one of the three monotheistic religions (Judaism, Christianity and Islam) and wishing to specialize in the field of interreligious and intercultural dialogue.

The programme aims to set up a research group to deepen the understanding among persons of different religions and to bring forth leaders to respond to Intercultural and Interreligious challenges. Besides the attendance of course or seminars, the program consists of participation in a common bi-monthly seminar organized by FIIRD and the carrying out of independent research.

Period of allocation: beginning in September 2012 and continuing until August 2013 (twelve months). Application deadline: June 1st 2012 for submission of complete files.

[For further information about program and eligibility criteria: www.unige.ch/fiird-en.pdf]
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Appel à candidatures : Bourses de recherche (Post-doctoral

Fellowships) pour le dialogue interreligieux et interculturel 2012-2013

Dans le cadre de l’accord signé, en 2006, par l’Université de Genève (UNIGE) et la Fondation pour la recherche et le dialogue interreligieux et interculturels, cette dernière offre au moins trois bourses post-doctorales pour l’année académique 2012-2013. Elles sont destinées à un programme de recherche établi à l’UNIGE, notamment aux Facultés de théologie et des lettres.

Financée par la Fondation, une bourse (de 33,800 à 36,566 CHF maximum) sera attribuée à chaque jeune chercheur appartenant à une des trois religions monothéistes (judaïsme, christianisme et islam), possédant un doctorat et souhaitant se spécialiser dans le domaine du dialogue interreligieux et interculturel.

Ce programme vise à constituer une cellule de recherche à même d’approfondir la compréhension entre personnes de religions différentes et à former des cadres susceptibles de répondre aux défis interculturels et interreligieux. Outre la fréquentation de cours ou de séminaires à l’UNIGE, il consistera en la participation à un séminaire bimensuel commun mis sur pied par la Fondation et la réalisation d’un travail de recherche individuel.

Dates d’attribution: de septembre 2012 à août 2013. Les dossiers de candidature sont à envoyer d’ici au 1er juin 2012.

[Pour en savoir plus : Description détaillée du programme et des conditions de candidature] www.unige.ch/fiird-fr.pdf]
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